

7/21/2024  
报告事項

1. 今日下午 1 點 15 分，容俊陽醫師主講胃疼的處理和治療。
2. 感謝主，過去一周兒童暑期聖經班有超過 52 位孩童參加，募集了 696.73 給中國和非洲的孩童，願參加的孩童心中種下福音的種子，並紀念參與服事的同工辛勞！
3. 8 月 4 日將舉行籌款活動（午餐時供給小吃，點心）為 8/16-8/23 的洪都拉斯宣教之旅籌款。籌款將用於宣教活動，例如探訪印第安原住民家庭/監獄，做 VBS, etc. 感謝 您們的支持！您也可以開一張支票給 LCCC，在備忘錄中注明“HMT”。
4. 7 月份第二小時兒童看顧暫停，11:30 分家長要來簽名帶走孩子；家長需要對自己的孩子負看顧的責任；7 月份家長如果想參加成人主日學，確實需要兒童看顧，可以另外登記看顧孩子，我們輪流有兩位執同工負責，家長 12:25 分前來簽名帶走孩子。

7/21/2024

### 感恩和代禱

1. 為教會新朋友的跟進禱告。
2. 為教會的牧師、長老、執事同工禱告。求主賜給他們智慧、力量 and 服侍的心，牧養和治理萊城教會。
3. 為周三禱告會禱告。求主將禱告的負擔賜予更多的肢體，讓我們認識到禱告是我們教會、家庭 and 個人復興的基礎。“神阿，我們稱謝你，我們稱謝你，因為你的名相近，人都述說你奇妙的作為。”詩 75：1。
4. 為教會各個小組禱告。求主加添每個小組長信心和力量，也將火熱愛主的心放在每一位肢體的生命中。
5. 為年長者和身旁有需要的肢體禱告。

7/21/2024  
Announcement

1. Today at 1:15 PM, Dr. June Yong will lead the health topic about the management and treatment of stomach pain.
2. Thank the Lord! Over the week, more than 52 children participated in the Vacation Bible School. We raised \$696.73 for children in China and Africa. May the seeds of the Gospel be planted in the hearts of the participating children, and may we remember the hard work of all the volunteers involved!
3. There will be a fundraising activity providing snacks and desserts during lunch for Honduras Mission Trip on 8/16-8/23. The funding will be used for mission activities, such as Indian family and prison visits, and do VBS, etc. Thanks for your support, team! You can also write a check to LCCC with the memo as "HMT".

7/21/2024

Praise and Prayer

1. Pray for the follow-up of new friends in the church.
2. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
3. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
4. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
5. Pray for elderly and bodies in need.